
Nainggolan: Derby? Będzie ciężko
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Przed Radją Naingggolanem pierwsze derby Rzymu. Gracz udzielił

wywiadu dla Sky Sport, w którym pytano go właśnie o niedzielny

pojedynek.

 

Derby?

- W Rzymie to mecz, o którym bardzo dużo się słyszy, postaramy się wygrać. Mam

nadzieję, że to będzie piękny mecz dla piłki i że będzie spokój między kibicami.

Lazio ostatnio jest mocne, ale mocni jesteśmy też my. Będzie jednak ciężko, derby

to zawsze derby.

Mundial?

- Kto o nim nie myśli. Marzeniem wszystkich piłkarzy jest bycie częścią swojej

reprezentacji na tej imprezie. To wydarzenie: gra się co cztery lata. Ostatnio nie

zaliczyłem wielu występów w barwach Belgii, ale robię wszystko, aby się pokazać.

Nasza grupa jest młoda, z małym doświadczeniem międzynarodowym. Jakościowo

średnia, jednak jesteśmy lepsi niż wiele innych drużyn.

 

Doświadczenia w Romie?

- Zespół grał już dobrze zanim przyszedłem, jesteśmy mocni. Uderzyła mnie pokona

grupy, przyjęli mnie bardzo dobrze i jestem szczęśliwy z bycia tutaj. Benatia był

blisko mnie od pierwszej chwili, jednak związałem się ze wszystkimi. Możemy

dogonić Juventus, mamy nadzieję, że gdzieś się potkną.
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